
 

 

 

 

 

Zápis  1/2023 

 

ZÁPISNICA 

 zo stretnutia rady pre študijné programy Ochrana a obnova životného prostredia (1. 

stupeň) a Inžinierstvo životného prostredia (2. stupeň) 

konaného dňa 29.6.2023 

 

Prítomní:  prof. J. Sedláková, doc. I. Matušíková, doc. M. Horník, Ing. S. Královičová, Bc. J. Obuch, 

V. Pócsová 

 

Program 

1. Predstavenie členov rady pre študijný program (RŠP) 

2. Prediskutovanie pripomienok vznesených počas hodnotenia kvality ŠP študentami 

3. Prediskutovanie pripomienok vznesených počas hodnotenia kvality ŠP absolventami 

4. Prediskutovanie pripomienok vznesených počas hodnotenia kvality ŠP zamestnávateľmi 

5. Informácie zo stáže 

6. Rôzne 

 

Uznesenia 

1/23 Členovia RŠP v krátkosti informovali o svojom vzdelaní a praxi zameranej na 

environmentálne vedy. 

2/23 RŠP berie na vedomie hodnotenie ŠP Ochrana a obnova životného prostredia (1. stupeň) 

a Inžinierstvo životného prostredia (2. stupeň) za rok 2022 študentami. RŠP konštatuje, že 

pripomienky už boli počas akademického roka zapracované počas zosúlaďovania študijných 

programov. RŠP navrhuje predmet Environmentálna molekulová biológia zaradiť do vyššieho 

semestra a pred neho začleniť biologický predmet, ktorý by študentom doplnil vedomosti 

z biológie a umožnil im lepšie porozumieť nadväzujúcemu predmetu. 

 



 

 

 

 

 

 

3/23 RŠP berie na vedomie hodnotenie ŠP Ochrana a obnova životného prostredia (1. stupeň) 

a Inžinierstvo životného prostredia (2. stupeň) za rok 2022 absolventami. Vzhľadom na výsledky 

dotazníkov nenavrhuje RŠP žiadne opatrenia. 

4/23 RŠP berie na vedomie hodnotenie ŠP Ochrana a obnova životného prostredia (1. stupeň) 

a Inžinierstvo životného prostredia (2. stupeň) za rok 2022 zamestnancami. Vzhľadom na 

výsledky dotazníkov nenavrhuje RŠP žiadne opatrenia smerom k úprave ŠP. RŠP navrhuje, aby 

bolo hodnotenie zamestnancami rozdelené do dvoch častí – hodnotenie vyučujúcimi, ktorí sa 

podieľajú na študijnom programe vo veľkej miere a hodnotenie zamestnancami, ktorí nie sú 

priamo zainteresovaní na rozvoji programu, len učia niektoré z predmetov ponúkaných v rámci 

študijných programov. Takto bude získaná informácia hodnotenejšia a prispeje ku zvýšeniu 

kvality študijných programov. 

5/23 Členka RŠP V. Póscová sa v letnom semestri zúčastnila ERASMUS stáže na VUT v Brne 

a rade prezentovala svoje postrehy, ktoré by mohli prispieť k zvýšeniu kvality aj v rámci ŠP 

OOŽP a IŽP, napr. štúdium bolo výrazne ťažšie, ponúkali zaujímavý predmet Environmentálna 

bezpečnosť, každá prezentácia bola v systéme hneď po odprednášaní, boli tam aj testy, 

prednášky boli nahrávané a prístupné pre študentov vo vnútornom systéme, vysoká 

prepojenosť s praxou, študenti už v rámci vypracovania záverečných prác riešili témy zadávané 

firmami, v ktorých sa často mohli aj následne zamestnať. Navrhuje zaviesť aj dobrovoľnú stáž 

cez leto v podnikoch, ktorá by študentov viac motivovala v ďalšom štúdiu. RŠP prehodnotí tieto 

návrhy a v maximálnom možnom rozsahu ich využije pri skvalitnení ŠP. 

 

 

 

prof. RNDr. Jana Sedláková, PhD. 

        predsedníčka 

 

 


